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Konferencijos pirmininkas: Aistis Mozūraitis 

Konferencijos sekretoriai: Kamilė Banytė, Ignotas Naprys 

 

KONFERENCIJOS DARBOTVARKĖ: 

1. Registracija; 

2. Konferencijos atidarymas; 

3. Konferencijos pirmininko rinkimai; 

4. Sekretorių rinkimai; 

5. Darbotvarkės tvirtinimas; 

6. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai; 

7. Kvorumo tikrinimas; 

8. VGTU SA TIF veiklos ataskaitos pristatymas; 

9. Klausimų sesija; 

10. VGTU SA TIF finansinės ataskaitos pristatymas; 

11. Klausimų sesija; 

12. VGTU SA TIF veiklos ataskaitos tvirtinimas; 

13. VGTU SA TIF finansinės ataskaitos tvirtinimas; 

14. Konferencijos uždarymas. 
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1. Registracija 

Konferencijoje užsiregistravo 9 seniūnų iš 13. Kvorumas yra, konferencija gali vykti. 

2. Konferencijos atidarymas 

VGTU SA TIF pirmininkas Donatas Jarmalavičius atidaro konferenciją Lietuvos 

Respublikos himnu. 

3. Konferencijos pirmininko rinkimai 

Konferencijos pirmininku pasiūlytas Aistis Mozūraitis. Patvirtinta bendru sutarimu. 

4. Konferencijos sekretorių rinkimai 

Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Kamilė Banytė ir Ignotas Naprys. Patvirtinta 

bendru sutarimu. 

5. Darbotvarkės tvirtinimas 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

6. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai 

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti: Ričardas Meižys (TIf-23/2), Jonas Slabada (TIf-

22/1), Gedvydas Šopaga (Tef-21). 

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti: Ričardas Meižys (TIf-23/2), 

Jonas Slabada (TIf-22/1), Gedvydas Šopaga (TEf-21). 

7. Kvorumo tikrinimas 

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 9 seniūnų iš 13. Kvorumas yra, 

konferencija gali vykti. 

8. VGTU SA TIF veiklos ataskaitos pristatymas 

VGTU SA TIF pirmininkas Donatas Jarmalavičius pristato VGTU SA TIF veiklos 

ataskaitą už 2023 m. spalio 18 d. – 2024 m. balandžio 9 d. laikotarpį. 

9. Klausimų sesija 
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VGTU SA TIF pirmininkas Donatas Jarmalavičius atsako į kylančius klausimus apie 

VGTU SA TIF veiklos ataskaitą už 2023 m. spalio 18 d. – 2024 m. balandžio 9 d. 

laikotarpį. 

Eilas Rudokas (MMIf-20): Kiek dabar buvo susirinkimų su SPK nuo rinkiminės 

konferencijos? 

Atsakymas: Oficialiai įvyko du susirinkimai, o ir praeidamas persimetu kelis žodžius su 

SPK pirmininku, todėl manau šiais metais yra jau daugiau pasiekta šiuo klausimu nei, 

kad praeitais. 

 

Aistis Mozūraitis (TPIfm-22): Kodėl naujienlaiškiai siunčiami tik seniūnams, o ne visai 

akademinei grupei? 

Atsakymas: Manau daugeliui studentų nėra įdomūs tokie dalykai, todėl žymiai 

paprasčiau ir naudingiau yra nusiųsti tiesiog seniūnams. 

 

10. VGTU SA TIF finansinės ataskaitos pristatymas 

VGTU SA TIF pirmininkas Donatas Jarmalavičius pristato VGTU SA TIF finansinę 

ataskaitą už 2023 m. spalio 18 d. – 2024 m. balandžio 9 d. laikotarpį. 

11. Klausimų sesija 

VGTU SA TIF pirmininkas Donatas Jarmalavičius atsako į kylančius klausimus apie 

VGTU SA TIF finansinę ataskaitą už 2023 m. spalio 18 d. – 2024 m. balandžio 9 d. 

laikotarpį. 

Aronas Kairys (ATf-20): Kodėl reikėjo VMI sumokėti tokią sumą? 

Atsakymas: Dėl praeityje nepateiktų dokumentų iškilo nesusipratimas tarp mūsų ir VMI, 

todėl buvo nuskaičiuoti pinigai iš vienos SA F sąskaitos. Visi likę SA F, kaip paramą, 

pervedė tiek, kiek norėjo prisidėti ir galime pasidžiaugti, kad mes padėjome didžiausia 

suma. 

 

Eilas Rudokas (MMIf-20): Ar nebuvo „Velniop sesiją‘24” iš kurios turėjote uždirbti? 
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Atsakymas: Šiuo metu uždirbti pinigai yra pas SA VVF pirmininkę ir pagal visus 

susitarimus rytoj turėtume viską iki galo išsiaiškinti ir gauti savo dalį už šį renginį. 

 

12. VGTU SA TIF veiklos ataskaitos tvirtinimas 

Balsavime dėl VGTU SA TIF veiklos ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu seniūnų skaičius – 9 

Už – 7 

Prieš – 0 

Susilaikė – 2 

13. VGTU SA TIF finansinės ataskaitos tvirtinimas 

Balsavime dėl VGTU SA TIF finansinės ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusiu seniūnų skaičius – 9 

Už – 7 

Prieš – 0 

Susilaikė – 2 

14. Konferencijos uždarymas 

Konferencijos pirmininkas Aistis Mozūraitis uždaro konferenciją studentų himnu. 
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